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From: )
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Subject: RE: uitspraak minister over ventilatie

Received: Tue 9/29/2020 11:14:21 AM

oi
ActiZ heeft in augustus toen het ventilatie vraagstuk speelde onder hun leden navraag gedaan of er onduidelijkheden zijn n.a.v.

RIVM richtlijnen. Daar zijn een paar reacties opgekomen. Wel hebben zij alle leden gevraagd hun ventilatiesysteem te checken

en te controleren of deze voor de winter voldoet aan de richtlijnen van het RIVM. Ze hebben wat uitvoeriger gesproken met de

vastgoedmanagers en op basis van deze gesprekken een checklist ontwikkeld met wat handreikingen. Wat ActiZ terug heeft

gekregen van de leden, dat er geen specifieke vragen zijn, dat de systemen gecheckt zijn en zo nodig aanpassingen zijn gedaan.
Verder worden de richtlijnen van het RIVM aangehouden.

Daarnaast is ActiZ benaderd om mee te werken aan een onderzoek door

Rg
mritiem onderzoeksgroep), die breed

onderzoek wil doen naar ventilatie. ActiZ is benaderd vanwege de verpleeghuizen, zij gaan hier ook aan deelnemen. Echter dit is

een onderzoek van 4 jaar. Hier zou subsidie voor zijn gevraagd bij VWS, maar ik heb nog niet kunnen achterhalen bij wie dit is

aangevraagd of daadwerkelijk is gebeurd. Het onderzoek zou in september starten. Afspraak met ActiZ dat we elkaar op de

hoogte houden bij veranderingen en ontwikkelingen.

Ik heb ook nog contact gehad met PG, zij hebben ook geen veranderingen sinds augustus.
Is dit voldoende voor jou, of verwacht je nog andere acties?

ECESER in:Verzonden: dinsdag 29 september 2020 12:26

Aan: )JEEM eminvws.nl>

cc: ) <A @minvws.nl>; [IIGEEEN)BEES@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: uitspraak minister over ventilatie

Had net EXER on | RESaan de lijn en ahd het nog willen opbrengen, mar tijd was op.

Minister heeft het zelf bedacht.... Maar het was toch meer analoog met scholen waar een task force is, en dat slaat onderzoek

niet op inhoud maar op de vraag: is er een probleem met ventilatie in huizen gegeven het bouwbesluit en de toelichting van

RIVM. Dus het is meer een achterbanraadpleging. |Kan het dan wel?

Van: SEE IEEco minvws.n >
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 11:52

) minvws.nl>

@minvws.nl>; ) minvws.nl>

Onderwerp: uitspraak minister over ventilatie

IEE
Naar aanleiding van de toezegging van minister in de Kamer tijdens |laatste debat (Actiz is bezig met een onderzoek over

ventilatie) hebben we hierover nagevraagd bij Actiz.

Actiz is niet bezig met een onderzoek en weet ook niet waar dit op zou kunnen slaan.

We zijn zelf nagegaan wat we hierover hebben aangeleverd, en kunnen ook niets vinden waarin we dit hebben gesuggereerd.
Het enige is dat we mogelijk ooit hebben aangegeven dat Actiz nagaat of het OMT advies over ventilatie van juli door de

achterban kan worden uitgevoerd.

Dit is dus wel vervelend. De minister heeft toegezegd nieuws over het onderzoek naar de Kamer te sturen zodra het er is.

Ik stel voor dit in de volgende voortgangsbrief recht te zetten.

Grosten,
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